
 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen ex artikel 34 Regelement van orde D66 Woensdrecht 

Datum: 17 juni 2019 

 

 

Brede school  

In 2011 is de brede school achter het gemeentehuis geopend. Door de jaren heen zijn er 

verschillende punten naar voren gekomen die verbeterd kunnen worden. Er zijn al 

meerdere gesprekken gevoerd met de gemeente maar dat heeft tot dusver niet tot actie 

geleid. Na overleg met de ouderraad en de MR van basisschool de Klim-Op en met de 

directeuren van bassischolen de Klim-Op, de Open Hof en de Dobbelsteen, hebben wij 

een aantal vragen. 

1. Welke gespreksverslagen zijn er van de gesprekken die gevoerd zijn met de 

verschillende scholen over de Brede School en de omgeving daarvan? 

 

 

Park naast de brede school. 

Achter het gemeentehuis is een mooi park gelegen naast de brede school. Dit park is 

eigenlijk bestemd voor voetgangers, maar ook fietsers fietsen door dit park. Het is een 

gegeven dat fietsers altijd de kortste route kiezen, dat gaan we ook niet kunnen 

veranderen. Doordat er veel fietsers langs het hek van het schoolplein van de brede 

school fietsen is daar een zandpad ontstaan. Dit zandpad komt steeds lager te liggen dan 

het naastgelegen gras en wordt steeds breder. Dit is geen uitstraling voor dit mooie park. 

2. Wat gaat hier op welke termijn aan gedaan worden? 

 

 

Opslag brede school. 

Op het schoolplein van de brede school staan verschillende opslaghokken. Een van deze 

hokken schijnt van de gemeente te zijn.  

3. Klopt dit? 

4. Waarom heeft de gemeente op dit schoolplein een opslaghok? 

 

De scholen zelf komen opslagruimte tekort. Dit zorgt ervoor dat nooduitgangen in de 

school deels geblokkeerd worden. Op last van de brandweer moet de opslag verplaatst 

worden, maar in de Brede School is daar geen ruimte meer voor. 

5. Is de wethouder hiervan op de hoogte? 

6. Is het mogelijk dat de opslag van de gemeente wordt verplaatst? 

7. Hoe wordt dit probleem met de opslag voor de Brede School opgelost? 

 

Niet alleen is er een tekort aan opslagruimte, ook is er geen mogelijkheid om nog binnen 

het gebouw uit te breiden. 

8. Is er een uitbreidingsmogelijkheid buiten het huidige schoolgebouw? 

 

 

Fietsenstalling brede school. 

Als gemeente moeten we ervoor zorgen dat we zoveel mogelijk mensen faciliteren om 

met de fiets naar school te kunnen gaan. Dit is niet alleen gezonder, maar ook beter voor 

het milieu en dit zorgt voor minder verkeersdrukte rondom de school. In de huidige 

situatie worden fietsen vernield en ligt er veel viezigheid, zoals condooms en naalden, in 

de fietsenhokken wat ervoor zorgt dat ouders hun kinderen niet op de fiets naar school 

laten gaan. Ook staan er fietsen naast de fietsenhokken. 

9. Wat gebeurt er met de aangiftes van vernielingen van fietsen? 

10. Welke maatregelen worden genomen om te voorkomen dat er viezigheid in de 

fietsenhokken komt te liggen? 

11. Welke maatregelen worden genomen om de veiligheid van de fietsen in de 

fietsenhokken te waarborgen? 



 

 

 

 

 

 

 

Loze ruimte naast brede school. 

Rechts naast de brede school ligt een pad. Dit pad is intussen afgesloten met een hek. 

Dit is een loze ruimte die nergens voor gebruikt wordt. 

12. Hoe gaat er op welke termijn gebruik gemaakt worden van deze ruimte? 

 

 

Veiligheid Kloosterhof. 

Aan de achterzijde van het Kloosterhof zijn de nooduitgangen. Vlak voor zo’n 

nooduitgang staat een groot fietsenhok. De fietsen staan ook direct voor de nooduitgang. 

Dit komt niet ten goede aan de veiligheid van de bezoekers van het Kloosterhof. 

13. Welke maatregelen gaan genomen worden om voor een veilige nooduitgang te 

zorgen? 

 

 

Verkeerssituatie. 

Rondom de school is er geen sprake van een veilige verkeerssituatie. Auto’s staan overal 

geparkeerd en het is erg druk op de wegen waar ook kinderen fietsen om naar school te 

gaan. Om te stimuleren dat er zoveel mogelijk mensen op de fiets komen moet er een 

veilige verkeerssituatie gecreëerd worden. 

14. Welke verkeersmaatregelen of andere maatregelen gaan op welke plaatsen 

genomen worden om een veilige verkeerssituatie te creëren? 

 

 

Zomervakantie. 

Met de zomervakantie voor de deur nemen de zorgen van de directie weer toe. Ze zijn 

bang voor wat ze aan zullen treffen na de zomervakantie. Op deze afgelegen plek waar 

geen toezicht is staan jongeren uit de wind, in de zon en op een plek waar ze niet 

gestoord zullen worden. 

15. Welke preventieve maatregelen gaan genomen worden om te voorkomen dat er 

vernielingen worden aangericht aan de Brede School en de omgeving hiervan? 
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